
 

Okt 2012  Nieuwsbrief 
 

Van het bestuur 
Het CDA heeft op 12 september een groot verlies geleden op het landelijke politieke strijdtoneel. Ook in Krim-
pen is de klap groot. In 6 jaar tijd is het aantal Krimpense CDA-stemmers gedaald van 4.410 naar 1.181, nog 
maar 6,8 procent van het totaal. Volgens Sybrand Buma kwamen de verkiezingen misschien wel te vroeg voor 
het CDA en zijn we nog maar net begonnen met de wederopbouw van de partij. Feit is dat we met elkaar hard 
moeten gaan werken om te zorgen dat het CDA weer gaat leven in het hart en het verstand van jong tot oud. 
Niet omdat we daarmee meer zeggenschap krijgen over politieke kwesties of stoelen kunnen vullen, maar het 
gaat erom dat we onze boodschap door laten werken in ons dagelijks leven en in de praktijk laten zien waar we 
voor staan, ook als dat een rol is die niet direct in de schijnwerpers staat. Tijdelijke winst is natuurlijk mooi 
meegenomen en het inspelen op thema’s die ‘trending topic’ zijn laat zien dat je met je tijd meegaat en weet 
wat er speelt, maar maatschappelijke betrokkenheid is meer dan dat. We zijn CDA-ers in ons hart, ons ver-
stand, ons geloof en in de praktijk.  
 
De komende tijd gaat het bestuur zich richten op de vraag hoe wij als leden van het CDA én inwoners van 
Krimpen aan den IJssel mee kunnen bouwen aan een eerlijke samenleving en een kansrijke toekomst voor 
uzelf, uw naasten en volgende generaties, zonder de individuen en groepen die buiten de boot vallen in de 
steek te laten. Want, om maar eens een cliché te gebruiken, samen kunnen we meer.  
  

Namens het bestuur, Onno Vliegenthart (penningmeester) 

 

Evaluatie Tweede Kamerverkiezingen 2012 
Het CDA partijbestuur heeft zeven leden gevraagd een compacte evaluatie naar het resultaat van de Tweede 
Kamerverkiezingen uit te voeren. De commissie zal in de evaluatie aandacht schenken aan de totstandkoming 
van de kandidatenlijst en het verkiezingsprogramma, de campagne en andere relevante ontwikkelingen sinds 
de vorige verkiezingen. De commissie zal de rapportage aan het partijbestuur tijdig voor het CDA congres van 
27 oktober a.s. opleveren. 
 
Wat op zich bewonderenswaardig is, is dat Pieter Omzigt als enige zoveel voorkeursstemmen heeft kunnen 
bemachtigen om van een onverkiesbare lage plek toch in de kamer te komen (maar liefst 36.750 voorkeurs-
stemmen). De campagneleiders kunnen hier wat van opsteken. Laat ze dat ook vooral meenemen in de evalu-
atie. 
 
Het partijcongres vindt deze keer op steenworp afstand plaats nl. De Doelen in Rotterdam. Interesse? meld  u 
aan! Programma in het kort: 
09.30-12.15 uur: Plenair ochtendprogramma (Tussen 09.30-10.00 uur vindt het huishoudelijk deel plaats met 
onder meer de vaststelling van de begroting 2013 en het afscheid van een aantal Partijbestuursleden.) 
Om 10.00 uur begint het politieke deel met daarin onder meer de behandeling van de resoluties. 
12.15-13.15 uur: Lunch    13.30-15.00 uur: Deelsessies   15.15-17.00 uur: Plenair middagprogramma 
17.00-18.30 uur: Naborrel 
Informatie deelsessies: Er zijn deelsessies over de evaluatie van de Tweede Kamerverkiezingen 2012, over 
het Europamanifest, over het Islamrapport, over de Actuele Politiek en over Internet (speciaal voor gemeente-
lijke afdelingen) en over duurzaamheid in het model-gemeenteprogram. 
 
Aanmelden: Aanmelden is verplicht en kan t/m woensdag 24 oktober, 24.00 uur.  
Maak voor aanmelding gebruik van het aanmeldformulier.     
Ga voor meer informatie en het aanmeldformulier naar www.cda.nl/partijcongres 



 
  

Van de fractie 
 
Algemene Beschouwingen in de zomer ? 
Dit jaar stonden de algemene beschouwingen op 2 
en 5 juli op de agenda van de gemeenteraad. In-
derdaad veel vroeger dan andere jaren. Hier zit wel 
een gedachte achter: het college stelt in juni de zo-
genaamde kadernota op waarin de kaders voor de 
begroting van 2013 worden vastgesteld. Dit zijn de 
voorwaarden en uitgangspunten waaraan de begro-
ting van 2013 moet voldoen. Een stevige discussie 
over deze kaders is belangrijk omdat deze kaders 
uiteindelijk de begroting van 2013 bepalen.  
 
In het najaar doen we dat natuurlijk nog eens dun-
netjes over want in de details die dan in de begro-
ting staan, zien we pas echt wat de diverse bezui-
nigingsmaatregelen betekenen. Een tweede reden 
om in het najaar nog uitgebreid op de begroting 
terug te komen, is dat net voor de algemene be-
schouwingen de zogenaamde juni-circulaire is ont-
vangen waarin staat dat onze gemeente zo’n 
750.000 euro minder ontvangt in 2013. Deze te-
genvaller moet dus nog verwerkt worden in de be-
groting. Vanuit het CDA hebben we aangegeven op 
dit punt een pro-actievere houding van het college 
te verwachten: op z’n minst een deel van deze te-
genvaller was toch van te voren bekend en had dus 
meegenomen moeten worden! 
 
In het algemeen geldt voor Krimpen dat de finan-
ciële situatie zorgelijk is en dat het vooral zaak is 
de eerder afgesproken ombuigingen netjes en met 
gevoel voor mensen door te voeren. In vergelijking 
met andere gemeenten staan we er echter niet 
slecht voor. Forse extra bezuinigingen zijn dan ook 
niet aan de orde.  
 
Naast de financiën is er op 2 en 5 juli ook gespro-
ken over de voorzieningen in Krimpen. Bij voorzie-
ningen moet u denken aan: sportvelden, muziek-
school, de Tuyter, het jeugd- en jongerenwerk en 
subsidies aan verenigingen. Tijdens de vorige be-
grotingsbehandeling is al besloten een brede dis-
cussie te voeren over de voorzieningen in Krimpen 
met als taakstelling een bezuiniging die oploopt tot 
272.00 euro in 2016. 
 

 
 
 
Het CDA kiest daarin duidelijk positie: wij zijn trots 
op onze maatschappelijke voorzieningen. Wij wil-
len daarom bij de heroverweging het huidige ni-
veau van voorzieningen in stand te houden maar 
natuurlijk wel kritisch kijken of  er voorzieningen 
zijn waar de gemeente geen taak in heeft. Daar-
naast wijst het CDA op de forse kosten die ge-
maakt worden onder de noemer “interne kosten en 
overhead”.  Onder deze kosten vallen met name 
het management en de ambtelijke kosten om de 
voorzieningen mogelijk te maken. Door deze kos-
ten en het beheer van gemeentelijke accommoda-
ties kritisch te bekijken, moet er winst te behalen 
zijn. De Sportraad heeft reeds aangekondigd voor 
de sportaccommodaties met een voorstel te ko-
men voor efficiënter beheer. De inzet van de CDA-
fractie is dan ook om het in de taakstelling ge-
noemde bedrag aan bezuinigingen te halen uit het 
terugdringen van deze kosten.  
 
Naast de kosten kan bij een aantal voorzieningen 
ook de vraag gesteld worden of we wel maximaal 
gebruik maken van de mogelijkheden van de 
voorzieningen. Die vraag kan bijvoorbeeld bij de 
Tuyter en de Big Bear gesteld worden. Zoals u 
van het CDA mag verwachten, hebben wij nog-
maals gewezen op de mogelijkheden van multi-
functioneel gebruik van accommodaties.  
 
Opvallend in de discussie waren de klassieke 
standpunten die de VVD en de PvdA innamen. De 
VVD wil zoveel mogelijk afstoten en daarbij voor-
zieningen als het zwembad en de muziekschool 
volledig door de gebruikers laten betalen. Voor de 
PvdA daarentegen is afstoten of verzelfstandigen 
van voorzieningen bijna onbespreekbaar. Nu vond 
deze discussie voor de landelijke verkiezingen 
plaats. Ik sluit niet uit dat deze partijen – net als in 
de landelijke politiek – elkaar toch snel opzoeken 
en ook dit onderwerp verassend snel een coalitie 
te sluiten. 

Arnold de Leeuw, raadslid



 

Even voorstellen 
 
Beste CDA-leden, 
 
Mijn naam is Renée van Velzen-Stigter. 
Ik ben op 25 februari 1961 hier in Krimpen gebo-
ren. ik ben  getrouwd met Paul en moeder van 
Sandra en Arnout.  
 
Tot mei 2012 ben ik werkzaam geweest bij Eras-
mus Academie; dit is een opleidingsinstituut binnen 
de Erasmus Universiteit Rotterdam. 
 Ik ben hier in 1998 als secretaresse begonnen en 
vanaf 2004 heb ik er als projectcoördinator ge-
werkt. Mijn werkzaamheden bestonden o.a. uit het 
organiseren van opleidingen, werven van en con-
tacten onderhouden met deelnemers, docenten on-
dersteunen en ervoor zorgdragen  dat op de colle-
gedagen alles goed verliep. 
 
Na 14 jaar werkzaam te zijn geweest kreeg ik ech-
ter weer zin in een nieuwe uitdaging.  Ik heb mijn 
baan opgezegd en me als vrijwilliger aangemeld bij 
het CDA. Sinds kort ben ik ook lid geworden.  
 
Ik ben altijd al geïnteresseerd geweest in politiek. 
Van huis uit werd er al  veel over politiek gespro-
ken; vooral mijn vader was heel geïnteresseerd in 
politiek.  
 

 
Na zijn overlijden is die interesse blijven bestaan 
en wanneer mijn broers en ik samenkomen wordt 
er altijd wel over politiek gediscussieerd.  
 
Ik wil me dan ook graag inzetten voor het CDA; 
een partij die vanuit een  christelijke achtergrond 
mensen kan binden en die een goede bijdrage kan 
leveren aan een betere samenleving voor ons en 
onze kinderen.   

 

 
 
Met vriendelijke groet, 
Renée van Velzen-Stigter 

 

 

 

Even voorstellen 
 
Beste CDA-leden, 
 
Mijn naam is Gert den Hartogh, predikant van de 
protestantse wijkgemeente ‘De Ark’ te Krimpen aan 
den IJssel. Ik aanschouwde het levenslicht op 11 
november 1959 te Lexmond (ZH) in een gezin 
waarin kerk en politiek hand in hand gingen. Mijn 
(hervormde) grootvader van moederszijde was als 
burgemeester een regent van de oude stempel 
(CHU). De andere (gereformeerde) opa vond naast 
zijn werkzaamheden op de boerderij blijkbaar vol-
doende tijd om behalve ouderling ook nog ARP-
wethouder te zijn.  
 
 
 
 

 

 
 
 
 



 
De politieke discussies die tijdens zondagen en 
verjaardagen gevoerd werden liepen niet zelden 
hoog op en droegen niet altijd bij tot een prettige 
sfeer. Dat Lexmond één van de laatste gemeenten 
in Nederland was, waar het CDA van de grond 
kwam, was niet in de laatste plaats aan beide 
grootvaders te ‘danken’. 
 
Mede vanwege bovengenoemde impressies had ik 
nogal gemengde gevoelens t.a.v. politiek in het al-
gemeen en christelijke politiek in het bijzonder. 
Lange tijd heb ik ook principieel geweigerd een af-
fiche voor welke partij dan ook op te hangen. Ik 
vond dat je als predikant boven de partijen moest 
staan en geen (partij)politieke uitspraken doen.  
 

 
Dat ik tegenwoordig wat anders over bovenstaan-
de zaken ben gaan denken, heeft misschien te 
maken met het feit dat ik inmiddels wat ouder (bij-
na 53) en wellicht ook wat wijzer ben geworden. 
Mede daarom ben ik onlangs en uit volle overtui-
ging lid van het CDA geworden en hoop op eni-
gerlei wijze een bescheiden bijdrage aan komen-
de campagnes te kunnen leveren. 
 
Vraag me af wat mijn opa’s daarvan gevonden 
zouden hebben….  

 
Met vriendelijke groet, 
Gert den Hartogh 

 

 

 

MeeDenkM@il 
 
Meedenkm@il : Is er nu nog niet genoeg gebouwd voor senioren? 
Vind u dat er met de oplevering van o.a. Belcanto, Nieuwe Vaart voldoende seniorenwoningen/-appartementen 
zijn of vind u dat er in de toekomst wellicht nog meer behoefte is aan deze "senioren" woningen? 
 

               
 
 
Wat is uw mening? 
 
Wij vernemen graag uw mening. Uw reactie is dan ook zeer welkom! MDM (ciscasnel@hetnet.nl)  
 

Mocht u suggesties/ideeën/onderwerpen voor de nieuwsbrief of de fractie hebben of anderszins, laat ons dat 
even weten. (ciscasnel@hetnet.nl).    
Voor meer informatie zie onze website www.cda.nl/krimpenaandenijssel 
 

De volgende nieuwsbrief is gepland in december 2012. Heeft u kopij?  
graag uiterlijk 11 december aanleveren. 

 


